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Protokół Nr 111/2018
z 111 sesji Rady Pmviatu Pruszkolvskiego

w dniu 28 grudnia 2018 r.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura o godzinie 17:50 otworzył 111 sega
Rady Powiatu Pruszkowskiego, witając wszystkich przybyłych: Radnych, Starostę, Zarząd
Powiatu Pruszkowskiego, Skarbnika Powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych
Powiatu, szefów służb, inspekcji i straży, naczelników wydziałów i biur starostwa, wszystkich
gości, a także przedstawicieli mediów. Poinformował, że obrady Rady są transmitowane
i utrwalane za pomocą urządzeń rąestmjących obraz i dźwięk, a także, że zgodnie
z art. 1 3 ust. l a ustawy o samorządzie powiatowym głosowaniajawne na serach rady odbywają
się za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu
głosowań radnych. Imienny wykazy głosowań radnych podaje się niezwłocznie do publicznej
wiadomości w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie intemetowd powiatu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura oświadczył, że zgodnie z listą obecności
w posiedzeniu uczestniczy 25 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego
27 osób, stanowi quorum pozwalające na podąmowanie prawomocnych decyzji(listy
obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr ] i2 do niniejszego protokołu). Obrady
odbyły się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30.

Tym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku obrad

ad. 3
Przuvodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, że koldnym punktem są Mn/osH
do porządku obrad.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, że porządek obrad został przesłany
wraz z materiałami i poprosił o ewentualne wnioski do porządku.

Prof)onowanv t)orzadek obrad :

l . Otwarcie 111 segi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej

Powiatu Pruszkowskiego/13R-34/201 8/.

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 201 8 /BR-35/201 8/.

6. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego
201 8 BR-36/201 8/.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansową Powiatu Pruszkowskiego
BR-9/2018/.

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2019
BR- I0/2018/.

1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem,
2) przedstawienie opinii poszczególnych komigi Rady Powiatu,
3) przedstawienie opinii .Regionalnej Izby Obrachunkowej o pr(sekcie uchwały

budżetową,
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4) dyskuga nad projektem uchwały budżetowej,
5) głosowanie nad uchwałą budżetową.

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego, wchodzącego
w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie /BR-30/201 8/.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zamiam likwidacji Liceum Ogólnokształcącego Sportowego,

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie
BR-31/201 8/

11. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt
w Dziennym Domu "Senior +" w Pruszkowie, przy ul. Józefa Ignacego Kraszewskiego
1 8 /BR-32/20 1 8/.

12. Podjęcie uchwały w sprawie oświadczenia Powiatu Pruszkowskiego o rezygnacji
z członkowska w Stowarzyszeniu Związek Samorządów Polskich /BR-33/201 8/.

13. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wiceprzewodniczącego rady powiatu
do wydania polecenia Wjazdu służbowego przewodniczącemu rady powiatu
BR-39/2018/.

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Pruszkowskiego na 2019
rok /BR-38/2018/.

Po(yęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komigi Rewizyjnej Rady
Powiatu Pruszkowskiego na 2019 rok /BR-40/201 8/.

16.Informacja Nr 1/2018 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie

od 20 listopada 201 8 roku do 1 8 grudnia 201 8 roku /BR-37/201 8/.
17. Informacja o działalności Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki

Zdrowotnej w Pruszkowie.

1 8. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
19. Komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu.
20. Zamknięcie obrad.
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Starosta Krzysztof Rymuza zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktów:
1) podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzania badania
sprawozdania finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 2018 oraz przedłożenia
sprawozdania z badania /BR-41/201 8/.
2) podjęcie uchwały w sprawie desygnowania delegata Powiatu Pruszkowskiego
na Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich /BR-42/201 8/.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura podał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie
do porządku obrad po punkcie 6 punktu: podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu
uprawnionego do przeprowadzania badania sprawozdania finansowego Powiatu
Pruszkowskiego za rok 201 8 oraz przedłożenia sprawozdania z badania /BR-41/201 8/.

Wyniki głosowania
ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (25)
Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz
Kamiński, Katarzyna Klimaszewska, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak,
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Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Andrzej Umel, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska,
Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że porządek obrad został
rozszerzony o punkt: podjęcie uchwały w sprawie )wyboru podmiotu uprawnionego
do przeprowadzania badania sprawozdania finansowego Pmviatu Pruszkowskiego za rok
2018 oraz przedłożenia sprawozdania z badania /BR-41/2018/.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie
do porządku obrad po nowym punkcie 13 punktu: podjęcie uchwały w sprawie desygnowania
delegata Powiatu Pruszkowskiego na Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich /BR-
42/201 8/

Wyniki glosowania

ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (24)
Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont,
Wojciech Gawkowski, Halina Górniak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Katarzyna
Klimaszewska, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława Sliwińska, Artur
Swiercz, Andrzą Umel, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
WSTRZYMUIĘ SIĘ (1)
Mirosław Chmielewski
NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdzil, że porządek obrad został
rozszerzony o punkt: podjęcie uch)vab' w sprawie desygnowania delegata Powiatu
Pruszkowskiego na Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich /BR-42/2018/.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura stwierdził, że koldność punktów porządku obrad
zmieniła się odpowiednio.

Porzadek obrad 111 sesji DO zmianach

l . Otwarcie 111 seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie
Powiatu Pruszkowskiego /BR-34/20 1 8/.

wieloletnią prognozy Hlnansowej
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5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 201 8 /BR-35/201 8/.
6. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego
201 8 /BR-36/2018/.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawmonego do przeprowadzania badania
sprawozdania finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 2018 oraz przedłożenia
sprawozdania z badania /BR-41/20 1 8/.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego
BR-9/2018/.
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2019
BR-l0/201 8/.

1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem,
2) przedstawienie opinii poszczególnych komigi Rady Powiatu,
3) przedstawienie opinii Regionalną Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetową ,
4) dyskuga nad projektem uchwały budżetowej ,
5) głosowanie nad uchwałą budżetową.
1 0. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego, wchodzącego
w sk:tad Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie /BR-30/201 8/.
1 1 . Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego Sportowego,
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie
BR-3 1/201 8/.
12. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt
w Dziennym Domu "Senior +" w Pruszkowie, przy ul. Józefa Ignacego Kraszewskiego
1 8 /BR-32/20 1 8/.
13. Podjęcie uchwały w sprawie oświadczenia Powiatu Pruszkowskiego o rezygnacji
z członkowska w Stowarzyszeniu Związek Samorządów Polskich /BR-33/201 8/.
14. Podjęcie uchwały w sprawie desygnowania delegata Powiatu Pruszkowskiego
na Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich /BR-42/20 1 8/.
15. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wiceprzewodniczącego rady powiatu do wydania
polecenia Wjazdu służbowego przewodniczącemu rady powiatu /BR-39/201 8/.
16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Pruszkowskiego
na 201 9 rok /BR-38/201 8/.

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady
Powiatu Pruszkowskiego na 201 9 rok /BR-40/201 8/.
1 8. Informacja Nr 1/201 8 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 20 listopada
201 8 roku do 1 8 grudnia 2018 roku /BR-37/201 8/.
19. Informacja o działalności Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki
Zdrowotnej w Pruszkowie.
20. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
21. Komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu.
22. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 3 i przeszedł do punktu 4

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, że kolejnym punktem porządku
\est: podjęcie ucha'aW zmienic0(łcej zchn'ałę w sprctv'ie wieloletniej prognozy $nansowej
Pow/a/z{ Przłsz#owsk/ego /B.R-34/20/&' Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.
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Przewodniczący Rady Stanislasv Dymura zwrócił się do Starosty Krzysztofa Rymuzy
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza poprosił Panią Lidia Truszkowską Skarbnika Powiatu o jej
przedstawienie.

Skarbnik Powiatu Lidia Truszkowska omówiła zmiany do uchwały w sprawie wieloletnią
prognozy finansową wraz z uzasadnieniem i zgłosiła autopoprawki. W ramach przedsięwzięć
wieloletnich zmiany dwóch przedsięwzięć bieżących ftmkcjonowania SDS-ów i DPS ów
zwiększenie o kwotę 146 04,005 zł w roku 201 8 tego przedsięwzięcia. W przypadku realizactji
zadań w zakresie programów polityki prozdrowotnd zmniejszenie o kwotę 1 1 2 960,00 zł także
w roku 2018. Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe ul. Komorowska i ul. Pruszkowska
zmniejszenie w roku 2018 o kwotę 1 333 700,00 zł. Zmniejszenia limitu wydatków
przedsięwzięcia pn.: ,,Rozbudowa Szpitala Powiatowego w Pruszkowie - etap
11 - Zapewnienie odpowiednich warunków udzielania świadczeń zdrowotnych mieszkańcom
Powiatu Pruszkowskiego" w roku 2018. Zmniejszenia limitu wydatków przedsięwzięcia
pn.: ,,Budowa pływalni przy Zespole Szkół Ogólnokształcących i Sportowych przy
ul. Gomulińskiego w Pruszkowie - Poprawa warunków szkolno-wychowawczych"
Utworzenie nowego przedsięwzięcia wieloletniego ,,Przebudowa skrzyżowania drogi
powiatową Nr 3115W (ul. Sokołowska) z drogą gminną (ul. Zdrojowa) w strefie drogi
krajowej ru S8 (węzeł "Puchały") w miejscowości Sokołów - Poprawa bezpieczeństwa ruchu
drogowego" z okresem rea]izacji w ]atach 201 8-2019 i ]imitami wydatków w wysokości ] 20
000,00 zł w roku 201 8 oraz 1 000 000,00 zł w roku 2019.

Skarbnik Powiatu Lidia Truszkowska zgłosiła autopoprawkę dotyczącą przesunięcia
środków w zakresie zmniejszenia limitu wydatków przedsięwzięcia pn.: ,,Przebudowa drogi
Nr 3 1 1 5W - AI. M. Dąbrowskiej w Komorowie - Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego".
Harmonogram płatności ma ulec zmianie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił o opinie komigi merytorycznych

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku
Publicznego Halina Górniak-Uszyńska poinformowała, że na posiedzeniu Komiqi w dniu
28 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Janusz Rajkosvski
poinformował, że na posiedzeniu Komiqi w dniu 28 grudnia 2018 r. projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Spolecznych Ewa Borodzicz
poinformowała, że na posiedzeniu Komiqi w dniu 28 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został

zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskuqę.
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął dyskugę
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Prze)vodniczący Rady Stanisłmv Dymura poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BR-34/201 8/

wraz z autopoprawka.

Wyniki głosowania

ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne!
ZA (25)

Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz
Kamiński, Katarzyna Klimaszewska, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak,

Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława
śliwińska, Artur świercz, Andrzej Umel, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska,
Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)

Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwala nr 111/28/2018
zmieniająca uchwałę w sprawie ]vieloletniej prognozy finansowej Powiatu
Pruszkowskiego wraz została podjęta. Uchwała stanowi zalącznik nr 7 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 4 i przeszedł do punktu 5

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
jest: podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2018 /BR-35/2018/. Projekt uchwały stanowi załącznik
nr 8 do protokołu.
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Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zwrócił się do Starosty Krzysztofa Rymuzy
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza poprosił Panią Lidia Truszkowską Skarbnika Powiatu o jej
przedstawienie.

Skarbnik Powiatu Lidia Truszkowska omówiła zmiany do uchwalenia budżetu Powiatu
Pmszkowskiego na rok 201 8. Skarbnik Powiatu Lidia Truszkowska kwoty zmiany leżącej
po stronie wydatków dotyczące zadań inwestycyjnych, w zakresie dróg, ochrony zdrowia,
Domów Pomocy Społecznej (zakup przez starostwo samochodu dla DSPS w Czubinie);
budowy pływalni przy Zespole Szkół Ogólnokształcących i Sportowych przy
ul. Gomulińskiego w Pruszkowie. Skarbnik Powiatu Lidia Truszkowska zgłosiła
autopoprawkę, przedstawiana na posiedzeniu komigi merytorycznych, dotyczącą zmniejszenia
o 95 000,00 zł w 2018 r. przebudowy Alei Marii Dąbrowskiej w Komorowie oraz przeniesieil
w ramach oświaty dotacji dla placówek niepublicznych.
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Skarbnik Powiatu Lidia Truszkowska zgłosiła ustnie autopoprawkę z działu Oświata
i wychowanie dotyczącą przeniesienia porządkowego pomiędzy paragrafami kwoty 20 000,00
zł -- na realizację dotacji dla fundacji ,,Za Zyciem" oraz wypłatę środków dla rehabilitantów
prowadzących zajęcia w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. Początkowo środki te były
zaplanowane w paragrafie 4300 (dla firm) natomiast są to osoby fizyczne paragraf 4170.
Powyższe zmiany te dotyczą rozdziału 80195.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił o opinie komigi merytorycznych

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Administracji, Bezpieczeńshva i Porządku
Publicznego Halina Górniak-Uszyńska poinformowała, że na posiedzeniu Komigi w dniu
28 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Janusz Rajkowski
poinformował, że na posiedzeniu Komiqi w dniu 28 grudnia 2018 r. projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywme.

Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrmvia i Spraw Społecznych Ewa Borodzicz
poinformowała, że na posiedzeniu Komigi w dniu 28 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Sliwińska
poinformowała, że na posiedzeniu Komigi w dniu 28 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskugę.
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Stanisła)v Dymura zamknął dyskuqę

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2018 /BR-35/201 8/
wraz z autopoprawkami.

Wyniki głosolvania

ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (25)

Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz
Kamiński, Katarzyna Klimaszewska, Andrzd Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak,

Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Andrzej Umel, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska,
Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu
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Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura stwierdził, że uchwała nr 111/29/2018
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2018
została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 5 i przeszedł do punktu 6

Przuvodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż koląnym punktem porządku
\est'. podjęcie zchn'aQ w spraw'ie wydatków, które nie wygascUq z upływem roku budżetowego
20/8 /BR-3ó/20/&( Projekt uchwały stanowi załącznik nr ll do protokolu.

6ad

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zwrócił się do Starosty Krzysztofa Rymuzy
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie

Przuvodniczący Rady Stanisla)v Dymura poprosił o opinie komiqi merytorycznych

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku
Publicznego Halina Górniak-Uszyńska poinformowała, że na posiedzeniu Komigi w dniu
28 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Ochrony środowiska i Rolnictwa Janusz Rajkowski
poinformował, że na posiedzeniu Komigi w dniu 28 grudnia 2018 r. projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywme.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura otworzył dyskugę.
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął dyskugę

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 20 1 8 /BR-36/20 1 8/.

w sprawie

Wyniki glosowania
ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wvnikiimienne:
ZA (25)
Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Gómiak:--Uszyńska, Grzegorz
Kamiński, Katarzyna Klimaszewska, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak,
Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Andrzą Umel, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska,
Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu
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Przewodniczący Rady Stanisłmv Dymura stwierdził, że uchwała nr 111/30/2018 w sprawie
wydatków, które nie )wygasają z upływem roku budżetowego 2018 została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął punkt 6 i przeszedł do punktu 7

Przewodniczący Rady Stanisłmv Dymura poinformował, iż koldnym punktem porządku
\est: po(#ęcie ucłtwab w sprawie wybortŁ podmiotu uprawnionego do przeprowadzania
badania sprmĄ'oddania .$naYtsowego Powiatu Pruszkou'skiego za rok 2018 oraz przedłożettia
sara ,oddania z badan/a /B.R-4//20/8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

ad 7

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zwrócił się do Starosty Krzysztofa Rymuzy
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie

Przavodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskugę.
Przewodniczący Rady Stanisłmv Dymura wobec braku zgłoszeń zamknął dyskugę

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyboru
podmiotu uprawnionego do przeprowadzania badania sprawozdania finansowego Powiatu
Pruszkowskiego za rok 201 8 oraz przedłożenia sprawozdania z badania /BR-41/201 8/.

Wyniki głosowania
ZA: 25, PRZEC]W: O, WSTRZYMUJE S]Ę: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (25)
Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Górniak--Uszyńska, Grzegorz
Kamiński, Katarzyna Klimaszewska, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak,
Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Andrzej Umel, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska,
Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr 111/31/2018 w sprawie
wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzania badania sprawozdania
finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 2018 oraz przedłożenia sprawozdania z
badania została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 7 i przeszedł do punktu 8
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Prze)vodniczący Rady Stanislaw Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
]esil podjęcie uch\Ą,aW n' opla'wie wieloletniej prognozy Pnansowej Powiatu Pruszkowskiego
/B.R-g'20/8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokolu.

ad 8

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zwrócił się do Starosty Krzysztofa Rymuzy
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza poprosił Skarbnika Powiatu Lidia Truszkowską o ją
przedstawienie.

Skarbnik Powiatu Lidia Truszko)cska omówiła projekt uchwały obejmujący okres 4 lat.
Poinformowała, iż zachodzi pełna zgodność z Budżetem Powiatu Pruszkowskiego na 20 1 9 rok.
Skarbnik Powiatu Lidia Truszkowska omówiła objaśnienia do projektu uchwały oraz

zgłosiła autopoprawkę dotyczącą dokonania zmian w związku z konicznością dostosowania
wielkości ujętych w prognozie dla roku 2019 do zgodności z budżetem powiatu na rok 2019
- polegającą na zwiększeniu limitów wydatków przedsięwzięcia pn. ,,Podniesienie kompetencj i

kluczowych uczniów oraz rozwój indywidualnego podejścia do ucznia, zwłaszcza
ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi w szkołach Powiatu Pruszkowskiego".

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zwrócił się do Starosty Krzysztofa Rymuzy
z prośbą o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego.

Starosta Krzysztof Rymuza odczytał treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej
opiniującej projekt uchwały wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego, które
stanowi załącznika nr 18 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poprosił o opinie komigi merytorycznych

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku
Publicznego Halina Górniak-Uszyńska poinformowała, że na posiedzeniu Komisji w dniu
1 3 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywne.
Przewodniczący Komisji in)vestycji, Ochrony Srodowiska i Rolnichva Janusz Rajkowski
poinformował, że na posiedzeniu Komisji w dniu 13 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywme.
Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Spolecznych Ewa Borodzicz
poinformowała, że na posiedzeniu Komisji w dniu 12 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został

zaopiniowany pozytywme.
Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Sliwińska
poinformowała, że na posiedzeniu Komigi w dniu 12 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został

zaopiniowany pozytywme.
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Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura otworzył dyskugę.
W dyskuqi udział wzięli: Radna Ewa Borodzicz, Skarbnik Powiatu Lidia Truszkowska,
Radny Przemysław Sieciński, Starosta Krzysztof Rymuza, Radny Mirosła)v Chmielewski,
Wicestarosta Wojciech Gawkowski.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął dyskugę.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poddał pod głosowanie uchwałę
w sprawie wieloletnią prognozy Hlnansowd Powiatu Pruszkowskiego /BR-9/201 8/ wraz
z autopoprawkę.

Wniki głosowania

ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki zmienne:

ZA (24)

Magdalena Bayer, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław Dymura, Adrian
Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Katarzyna
Klimaszewska, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława śliwińska, Artur
Swiercz, Andrzej Umel, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
WSTRZYMUIĘ SIĘ (1)
Ewa Borodzicz

NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

W związku z pomyłką Radna Ewa Borodzicz poprosiła o reasumpclę głosowania

Przavodniczący Rady Stanisław Dymura ponowne poddał pod głosowanie uchwałę
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BR-9/201 8/ wraz
z autopoprawka.

Wyniki głosowania

ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Uniki zmienne:

ZA (25)

Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz
Kamiński, Katarzyna Klimaszewska, Andrzą Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak,
Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Andrzej Umel, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska,
Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski. Paweł Siekierko
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Karta głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr 111/32/2018 w sprawie
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała

stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął punkt 8 i przeszedł do punktu 9

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\est\ podjęcie uchu,aty w sprawie ucttwatenia budżetu Powiatu Pruszko\Ą'skiego na rok 2019
/B.R-/a/20/8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

ad 9

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zwrócił się do Starosty Krzysztofa Rymuzy
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza poprosił Skarbnik Lidia Truszkowską o jej przedstawienie

Skarbnik Powiatu Lidia Truszkowska omówiła projekt uchwały, poinformowała, iż budżet
powiatu konstruowany był na podstawie projektu Wieloletnią Prognozy Finansową.
Skarbnik Powiatu Lidia Truszkowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały oraz
zgłosiła autopoprawkę dotyczącą zadań konicznych do realizacji w budżecie od stycznia
2019 r.: ,,Rozwój e-usług w Powiecie Pmszkowskim" zwiększenie dochodów i wydatków;
zwiększenie wydatków ,,Przebudowa drogi Nr 3 1 15W AI. M. Dąbrowskiej w Komorowie";
stworzenie nowego zadania inwestycŃnego ,,Przebudowa skrzyżowania drogi 2116W
AI. Amtii Krajowej i dróg gminnych ul. Ks. Józefa i ul. Andrzda w Pruszkowie" zwiększenie
wydatków; przeniesienie między paragrafami w dziale 754 kwoty 10 000,00 zł na zadanie
,,Dofinansowanie zakupu radiowozów nieoznakowanych"; zadanie ,,Budowa hali praktyk
szkolnych z zapleczem dydaktycznym i szatniowo-sanitarnym przy Zespole Szkół
nr l im. Stanisława Staszica w Pruszkowie ul. Promyka 24/26" zwiększenie wydatków;
zwiększenie dochodów i wydatków w dziale 801 rozdziale 80195 ,,Podniesienie kompetenc] i
kluczowych uczniów oraz rozwq indywidualnego podejścia do ucznia, zwłaszcza
ze specjalnymi potrzebami edukacgnymi w szkołach Powiatu Pruszkowskiego"

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zwrócił się do Starosty Krzysztofa Rymuzy
z prośbą o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowy o projekcie uchwały
w sprawie uchwalenia Powiatu Pruszkowskiego na rok 2019.

Starosta Krzysztof Rymuza odczytał treść uchwały Regionalną Izby Obrachunkowej
opiniującei projekt uchwały w sprawie uchwalenia Powiatu Pmszkowskiego na rok 201 9, które

stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Przavodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił o opinie komigi merytorycznych
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Przewodnicząca Komisji Budżetu, Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku
Publicznego Halina Górniak-Uszyńska poinformowała, że na posiedzeniu Komisji w dniu
1 3 gmdnia 201 8 r. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywne.
Przewodniczący Komisji Inwestycji, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Janusz Rajkowski
poinformował, że na posiedzeniu Komigi w dniu 13 grudnia 2018 r. projekt uchwały został
zaopmlowany pozytywme.

Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Ewa Borodzicz
poinformowała, że na posiedzeniu Komigi w dniu 12 grudnia 2018 r. projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Sliwińska
poinformowała, że na posiedzeniu Komiqi w dniu 12 grudnia 2018 r. projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywnie.

l Spraw

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura otworzył dyskugę

Pytania zadali: Radny Dariusz Nowak.
Odpowiedzi udzielili: Starosta Krzysztof Rymuza, Wicestarosta Wojciech Gawkowski

Radny Dariusz Nowak zgłosił wmosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały
budżetową, dotyczącej wprowadzenia nowego zadania inwestycyjnego: przebudowy
skrzyżowania drogi powiatowej 3 102W al. Kasztanowd oraz drogi gminnej ul. Młodości
w Miejscowości Rusiec/Młochów w kwocie 1 500 000,00 zł. Radny Dariusz Nmvak
zaproponował, aby przesunąć po 750 000,00 zł z zadań: budowa odwodnienia w drogach
powiatowych oraz przebudowa obiektów inżyniergnych.

W dyskuqi nad wnioskiem udział wzięli: Starosta Krzysztof Rymuza, Radny Dariusz
Nmvak, Radna Katarzyna Klimaszewska, Członek Zarządu Andrzej Kurzela, Radny
Przemysłmv Sieciński, Członek Zarządu Andrzej Kurzela, Członek Zarządu Agnieszka
Kuźmińska.

O godz. 19:45 Przelvodniczący Rady Stanisław Dymura ogłosił przerwę.
O godz. 20:00 Prze)vodniczący Rady Stanisław Dymura wznowił obrady

Radny Dariusz Nowak poinformował, że wycofuje wniosek formalny w związku z tym,
że najprawdopodobniej proponowana inwestyda zostanie wprowadzona do budżetu Powiatu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął dyskuqę

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 20 1 9 /BR- 1 0/20 1 8/ wraz z autopoprawka.

Wyniki głosowania
ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki zmienne:
ZA (25)
Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Górniak--Uszyńska, Grzegorz
Kamiński, Katarzyna Klimaszewska, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak,
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Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława
śliwińska, Artur Swiercz, Andrzej Umel, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska,
Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Mlichał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr 111/33/2018 w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2019 została podjęta wraz
z autopoprawka. Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Przuvodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 9 i przeszedł do punktu lO

ad. lO
Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\est: podjęcie uchxvaĘ w sprawie zamiaru lijcwidacji Liceum Ogólnokształcqcego,
wchodzącego v' skład Zespołu Szkół Ogólnokształc(4cych i Sportowych w Pruszkowie
/BR-3aH20/8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zwrócił się do Starosty Krzysztofa Rymuzy
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza poprosił Członek Zarządu Agnieszkę Kuźmińską o omówienie
projektu uchwały.

Czlonek Zarządu Agnieszka Kuźmińska omówiła łącznie i przedstawiła uzasadnienia
do projektów uchwał w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego, wchodzącego
w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pmszkowie /BR-30/2018/ oraz
w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego, wchodzącego w skład Zespołu
Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie /BR-30/201 8/.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił o opinię komigę merytoryczną

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława śliwińska
poinformowała, że na posiedzeniu Komigi w dniu 28 grudnia 2018 r. projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywme.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskugę.
W dyskugi udział wzięli: Radny Mirosław Chmielewski, Czlonek Zarządu Agnieszka
Kuźmińska.
Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął dyskuqę.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego, wchodzącego w skład Zespołu Szkół
Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie /BR-30/201 8/.

Wyniki glosowania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSI.J: O, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (24)
Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Górniak--Uszyńska, Grzegorz
Kamiński, Katarzyna Klimaszewska, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak,
Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
WSTRmrMUJĘ SIĘ (1)
Andrzej Umel
NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu

Przewodniczący Rady Staniała)v Dymura stwierdził, że uchwała nr 111/34/2018 w sprawie
zamiaru likwidacji Liceum Ogólnoksztalcącego, wchodzącego w skład Zespołu Szkół
Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie została podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr 27 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 10 i przeszedł do punktu l l

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
ies\'. podjęcie uchwali w spłacie zamian'u likwidacji Licetłm Ogólnokształcqcego Sporton'ego,
u,chodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcqcych i Sportowych w Pruszko\Ą,ie
/B.R-3//20/&{ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

ad 11

Przewodniczący Rady Staniała)v Dymura poprosił o opinię komigę merytoryczną

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Sliwińska
poinformowała, że na posiedzeniu Komigi w dniu 28 grudnia 2018 r. projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Stanisla)v Dymura otworzył dyskugę.
W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął dyskuqę

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego Sportowego, wchodzącego w skład Zespołu
Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie /BR-3 1/201 8/.

Wyniki głosowania

ZA: 23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne
ZA (23)
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Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz
Kamiński, Katarzyna Klimaszewska, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak,

Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława Sliwińska, Artur
Swiercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska,
Zdzisława Zielińska

WSTRZI'MUIĘ SIĘ (1)

Andrzej Umel
BRAK GŁOSU (1)

Janusz Rajkowski
NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu

Prze3vodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdzil, że uchwała nr 111/35/2018 w sprawie
zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego Sportowego, wchodzącego w skład
Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 1 1 i przeszedł do punktu 12

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż koldnym punktem porządku
\est: podjęcie zchn'ciW w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt

w Dziennym Domu "Senior '''' w Pruszkowie, przy ut. Józefa lgttacego Kraszewskiego
/8 /BR-32/20/8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

ad 12

Przewodniczący Rady Stanisla)v Dymura zwrócił się do Starosty Krzysztofa Rymuzy
z prośbą o omówienie proje](tu uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie.
Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił o opinię komigę merytoryczną

Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Spolecznych Ewa Borodzicz
poinformowała, że na posiedzeniu Komigi w dniu 28 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został

zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskugę
W dyskugi udział wziął: Radny Przemysław Sieciński.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął dyskusję.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu
"Senior +" w Pruszkowie, przy ul. Józefa Ignacego Kraszewskiego 1 8/BR-32/201 8/.
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Wyniki głosowania
ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (25)
Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz
Kamiński, Katarzyna Klimaszewska, Andrzd Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak,
Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Andrzej Umel, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska,
Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr 111/36/2018 w sprawie
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu ''Senior +''
w Pruszkowie, przy ul. Józefa Ignacego Kraszewskiego 18 została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 33 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 12 i przeszedł do punktu 13

ad. 13

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
best'. podjęcie uchwali w sprawie oświadczenia Powiatu Pruszkowskiego o rezygnacji
z członkowska w Stowarzyszeniu Zwiclzek Satnorzqdów Polskich/BR-33/2018/. Piabeh.Ł ucktwaky
stanowi załącznik nr 34 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zwrócił się do Starosty Krzysztofa Rymuzy
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił o opinię komigę merytoryczną

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku
Publicznego Halina Górniak-Uszyńska poinformowała, że na posiedzeniu Komigi w dniu
28 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskugę.
W dyskugi udział wzięli: Radny Zdzisław Brzeziński, Radna Ewa Borodzicz, Starosta
Krzysztof Rymuza .

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął dyskusję.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
oświadczenia Powiatu Pruszkowskiego o rezygnacji z członkowska w Stowarzyszeniu Związek
Samorządów Polskich/BR-33/20 1 8/.
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Wyniki głosQwąplą
ZA: 16, PRZECIW: 7, WSTjłZYMI.JJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Gómiak--Uszyńska,
Grzegorz Kamiński, Andrzą Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Janusz Rajkowski, Krzysztof
Rymuza, Mirosława śliwińska, Artur świercz, Sławomir Walendowski, Urszula
Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
PRZECIW (7)
Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Katarzyna Klimaszewska, Dariusz Nowak, Monika
Sawicka, Przemysław Sieciński, Andrzd Umel
WSTRZYMUIĘ SIĘ (1)
Mirosław Chmielewski
BRAK GŁOSU (1)
Zdzisław Brzeziński

NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

l(arta głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr 111/37/2018 w sprawie
oświadczenia Powiatu Pruszkowskiego o rezygnacji z członkowska w Stowarzyszeniu
Związek Samorządów Polskich. Uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 13 i przeszedł do pun](tu 14

ad. 14
Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\est. podjęcie uchu,ały w spraw'ie desygnowania delegata Powiatu Pruszkowskiego
rza Zgromadzenie Ogó/ne Zw/qzłu Pow/a/ów Po/sk/c/z/B.R-42/20/8/ Projekt uchwały stanowi
załącznik nr 37 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zwrócił się do Starosty Krzysztofa Rymuzy
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Starosta Krzysztof Rymuza omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskuqę.
W dyskugi udział wzięli: Radny Przemysław Sieciński, Starosta Krzysztof Rymuza, Radny
Dariusz Nowak, Przewodniczący Rady Stanisław Dymura, Członek Zarządu Agnieszka
Kuźmińska, Członek Zarządu Andrzej Kurzela, Radny Mirosław Chmielewski.
Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął dyskugę.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
desygnowania delegata Powiatu Pruszkowskiego na Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów
Polskich /BR-42/201 8/ w osobie Starosty Krzysztofa Rymuzy.
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Wyniki glosowania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki zmienne:
ZA (24)
Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Gómiak--l.Jszyńska, Grzegorz
Kamiński, Katarzyna Klimaszewska, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Janusz
Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława Sliwińska,
Artur Swiercz, Andrzej Umel, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
WSTRZlrMUJĘ SIĘ (1)
Dariusz Nowak

NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu

Przavodniczący Rady Stanislaw Dymura stwierdził, że uch)wala nr 111/38/2018 w sprawie
desygnowania delegata Pmviatu Pruszkowskiego na Zgromadzenie Ogólne Związku
Powiatów Polskich została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 39 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął punkt 14 i przeszedł do punktu 15

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\est\ podjęcie uchwał w spraw'ie wskazania wiceprzewodniczącego radypowiatu do wydania
polecenia wyjazdu służbowego przewodniczącemu lady powiatu /BR-39/2018/. Pto\e&.Ł
uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu.

ad 15

Przuvodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, że zgodnie z art. 21 ust. 5b ustawy
z dnia 5 czerwca 1 998 r. o samorządzie powiatowym oraz $ 2 ust. 2 Rozporządzenia Ministra
Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 31 lipca 2000 r. w sprawie sposobu ustalania
należności z tytułu zwrotu kosztów podróży radnych powiatu wskazuja Wiceprzewodnicząca
Rady Po)viatu Pruszkowskiego Panią Urszula Wojciechowska, a w razie jej nieobecności
Wiceprzuvodniczącego Rady Powiatu Pruszkowskiego Pana Pawła Zadnego, do wydania
polecenia Wjazdu służbowego Przewodniczącemu Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura otworzył dyskugę
W dyskusji udział wziął: Radny Dariusz Nmvak.
Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął dyskuqę.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
wskazania wiceprzewodniczącego rady powiatu do wydania polecenia Wjazdu służbowego

przewodniczącemu rady powiatu /BR-39/201 8/.

Wyniki głosowania
ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (25)
Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław
Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz
Kamiński, Katarzyna Klimaszewska, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak,
Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Andrzej Umel, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska,
Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 41 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr 111/39/201 8 w spra)vie
wskazania wiceprzewodniczącego rady powiatu do )wydania polecenia wyjazdu
slużbmvego przewodniczącemu rady powiatu zostala podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr 42 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 1 5 i przeszedł do punktu 16

ZIU. l IJ

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\est: podjęcie uchwał w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Pruszkou'skiego
na 2ć)/9 rok/BR-38/20/&/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 43 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, że proponowany plan pracy Rady
powstał w oparciu o rożnego rodzaju przepisy, które zobowiązują służby, inspekcje ijednostki
organizacyjne powiatu do przedstawienia Radzie Powiatu sprawozdań z działalności. W planie
znajdują się także tematy dotyczące sprawozdań z realizacji programów, które Rada uchwaliła
iw których zobowiązała realizujących do ich przedstawienia Radzie. Prze4vodniczący Rady
Stanislaw Dymura zgłosił autopoprawkę dotyczącą przeniesienia informac:ji znajdującej się
w załączniku o stanie realizacji zadań oświatowych, w tym o wynikach egzaminów
maturalnych i zawodowych w roku szkolnym 201 8/20 1 9 z paździemika na listopad. Infomlacja
zostanie wysłana do Radnych w paździemiku, natomiast temat zostanie omówiony na sagi,
która odbędzie się w listopadzie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poprosił o opinie komigi merytorycznych

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Administracji, Bezpieczeństwa i

Publicznego llalina Górniak-Uszyńska poinformowała, że na posiedzeniu Komigi w dniu
28 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Inwestycji, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Janusz Rajkowski
poinformował, że na posiedzeniu Komigi w dniu 28 grudnia 2018 r. projekt uchwały został
zaopiniowany pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia i . Spraw Spolecznych Ewa Borodzicz
poinformowała, że na posiedzeniu Komigi w dniu 28 grudnia 201 8 r. projekt uchwały został

zaopiniowany pozytywnie.

Porządku

l Ewa
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Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji poinformowała,
że na posiedzeniu Komigi w dniu 28 grudnia 2018 r. projekt uchwały został zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura otworzył dyskugę.
W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Rady Stanisław Dymura, Starosta Krzysztof
Rymuza, Radny Przemysław Sieciński, Radna Katarzyna Klimaszewska, Radny Artur
Swiercz, Radny Mirosław Clhmielewski, Radna Ewa Borodzicz, Radny Dariusz Nowak,
Radny Janusz Rajkowski

Radny Przemysław Sieciński zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie wniosek formalny
o zakończenie dyskugi.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (20)
Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech
Gawkowski, Halina Gómiak-Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Katarzyna Klimaszewska,
Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika
Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Sławomir Walendowski, Urszula
Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
PRZECIW (3)
Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Dariusz Nowak
WSTRZYMUIĘ SIĘ (2)
Przemysław Sieciński, Andrzej Umel
NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 44 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zakończył dyskugę

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Pruszkowskiego na 2019 rok /13R-38/2018/
wraz z autopoprawka.

Wvniki głosowania

ZA: 1 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Zdzisław Brzeziński, Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina
Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Janusz
Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz,
Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława
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Zielińska
PRZECIW (4)
Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Katarzyna Klimaszewska, Dariusz Nowak
WSTRZYMUIĘ SIĘ (3)
Mirosław Chmielewski, Przemysław Sieciński, Andrzej Umel
NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr 111/40/20] 8 w sprawie
uch)walenia planu pracy Rady Powiatu Pruszkowskiego na 2019 rok została podjęta wraz
z autopoprawka. l.Jchwała stanowi załącznik nr 46 do protokołu.

Przesvodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął punkt 16 i przeszedł do punktu 17

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\est\ podjęcie uchwał w sprawie zcltwierdzertia planu kontroli Komiqi Rewizyjnej Rady
Pow/arz/ Prz/szkowsk/ego na 20/9 rok /BR-40/20/8/ Projekt uchwały stanowi załącznik
nr 47 do protokołu.

ad 17

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zvmócił się do Przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej Artura Swiercza z prośbą o omówienie projektu uchwał'.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Artur Swiercz omówić projekt uchwały.

Przuvodniczący Rady Stanislaw Dymura otworzył dyskuqę.
W związku z brakiem zgłoszeń Przuvodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął dyskuqę

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
zatwierdzenia planu kontroli Komigi Rewizyjnd Rady Powiatu Pruszkowskiego na 2019 rok
BR-40/2018/.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (22)
Magdalena Beyer, Zdzisław Brzeziński, Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech
Gawkowski, Halina Gómiak--Uszyńska, Grzegorz Kamiński, Katarzyna Klimaszewska,
Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Monika Sawicka,
Przemysław Sieciński, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Andrzej Umel, Sławomir
Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny, Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
BRAK GŁOSU (3)
Ewa Borodzicz, Mirosław Chmielewski, Krzysztof Rymuza
NIEOBECNI (2)
Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 48 do protokołu
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Przewodniczący Rady Stanisław Dymura stwierdził, że uchwała nr 111/41/2018 w sprawie
zahvierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Pruszkowskiego na 2019
rok została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 49 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 17 i przeszedł do punktu 18

ad. 18
Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
\est: informacja Nr 1/2018 o pracy Zarządu Powie(tł Pruszkowskiego w okresie
od 20 listopada 2018 roku do 18 grudnia 2018 roku /BR-37/2018/. \nlotma$a stanow\.
załącznik nr 50 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura otworzył dyskugę
Pytania zadali: Radny Dariusz Nowak, Radna Ewa Borodzicz
Odpowiedzieli udzielił: Starosta Krzysztof Rymuza.
Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął dyskugę.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 1 8 i przeszedł do punktu 19

ad. 19

Przewodniczący Rady Stanisłmv Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku
test\ in$orn'racja o działalności Samodzielnego Pubticzttego Zespołu Zakładów Opieki
ZdrowołYtej w Pruszkowie.

Prze)vodniczący Rady Stanislaw Dymura poprosił o zreFerowanie tematu dyrektora SPZZOZ

w Pruszkowie Tomasza Sławatyńca.

Dyrektor SPZZOZ w Pruszko)vie Tomasz Sławatyniec zaprezentował informację
o działalności Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej
w Pmszkowie, stanowiąca załącznik nr 51 do protokołu.

Przewodniczący Rady Stanisła)v Dymura otworzył dyskuqę.
W dyskugi udział wzięli: Radny Dariusz Nowak, Radny Andrzej Umel, Dyrektor SPZZOZ
Tomasz Slawatyniec, Radna Magdalena Beger, Radna Ewa Borodzicz, Radna Monika
Sawicka, Radny Przemysław Sieciński, Czlonek Zarządu Andrzej Kurzela, Starosta
Krzysztof Rymuza.

Radna Katarzyna Klimaszewska zgłosiła wniosek formalny o zakończenie dyskugi

O godz. 22:35 posiedzenie rady opuściła Radna Magdalena Beyer

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura poddał pod głosowanie zakończenie dyskugi
dotyczącej informadi o działalności Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki
Zdrowotnej w Pruszkowie.
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Wyniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK Gł,OSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki zmienne:

ZA (O)

Stanisław Dymura, Adrian Ejssymont, Wojciech Gawkowski, Halina Górniak Uszyńska,
Grzegorz Kamiński, Katarzyna Klimaszewska, Andrzej Kurzela, Agnieszka Kuźmińska,
Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Przemysław Sieciński, Mirosława
śliwińska, Artur świercz, Sławomir Walendowski, Urszula Wojciechowska, Paweł Zacny,
Dorota Zglińska, Zdzisława Zielińska
PRZECIW (2)
Mirosław Chmielewski, Dariusz Nowak

WSTRZYMUJE SIĘ (1)
Andrzd Umel
BRAK GŁOSU (2)
Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński

NIEOBECNI (3)

Magdalena Bayer, Michał Kucharski, Paweł Siekierko

Karta głosowania stanowi załącznik nr 52 do protokołu

Przewodniczący Rady Stanislasv Dymura zamknął dyskugę

Przavodniczący Rady Stanislaw Dymura zamknął punkt 1 9 i przeszedł do punktu 20

ad. 20

Przewodniczący Rady Stanisła4v Dymura poinformował, iż kolejnym punktem porządku są
interpelacje i zapytattia oraz wnioski i oświadczenia radnych.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos
w punkcie?

Radny Mirosla)v Chmieluvski zaproponował, aby oddłużyć dług szpitala powiatowego,
zgromadzony w latach poprzednich.

Radny Dariusz Nowak zapytał dlaczego w rąestrze umów nie znajdują się umowy
cywilnoprawne za listopad? Ponadto Radny Dariusz Nowak przypomniał, iż na ostatniej seqi
Rady Powiatu Przewodniczący Rady Stanisław Dymura obiecał, iż każdy z członków Zarządu
wygłosi krótkie expose.

Starosta Krzysztof Rymuza poprosił, aby w kwestii rąestru umów wypowiedziała się
Sekretarz Powiatu Małgorzata Kucharska.

Sekretarz Powiatu Małgorzata Kucharska wyjaśniła, że umowy znajdują się w intrenecie
tylko w związku z nieobecnością zajmującego się publikacją umów pracownika, wkradł się
drobny błąd i umowy te nie są odpowiednio uporządkowane. Ponadto na początku stycznia
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2019 r. zostaną umieszczone umowy za grudzień 201 8 r

Starosta Krzysztof Rymuza zapytał, Radnego Dariusza Nowaka, dlaczego nigdy na stronie
Powiatu w rejestrze umów nie pojawiła się umowa zawarta z panem Łukaszem Gołosiem
na ok 130-140 tys. zł?

Starosta Krzysztof Rymuza przedstawił plan na lata 20 1 8-2023. Starosta Krzysztof Rymuza
poinformował, iż obecny Zarząd chce podjąć działania polegające na porozumieniu
z włodarzami gmin i ustaleniu zakresu inwestycji zaplanowanych na całą 5 letnią kadencję.
Stworzony zostanie spis oraz ranking inwestycji. Zarząd postara się, aby spis został stworzony
do końca marca 2019 r., a kolejność wykonania inwestycji została ustalona w l półroczu
2019 r. W kwestii inwestycji kubaturowych Zarząd będzie starał się w l półroczu
2019 r. prowadzić rozmowy z ewentualnymi partnerami o stworzenie systemów
współfinansowania tych inwestycji, tak aby za posiadane środki Powiat mógł zrealizować ich
jak najwięcą. Ponadto Starosta Krzysztof Rymuza poinformował, iż Zarząd będzie się starał,
aby w każdym roku została zrealizowana zbliżona ilość inwestycji, które mogły by wspomóc
infrastrukturę Powiatu Pruszkowskiego. Starosta Krzysztof Rymuza podkreślił, iż Zarząd
stawia na współpracę z innymi samorządami, ze wszystkimi włodarzami gmin, ponadto
prowadzone będą nowe rozmowy i nawiązana zostanie nowa współpraca z Zarządem
Województwa Mazowieckiego. Hasło na tę kadencję brzmi postawmy na samorząd i postawmy
na działania.

Wicestarosta Wojciech Ga)vkowski poinformował, że w Zarządzie Powiatu Pruszkowskiego
będzie zajmował się zagadnieniami dotyczącymi inwestycji kubaturowych: ośrodkiem przy
ul. Wapienną, siedzibą LO im. Tadeusza Kościuszki oraz basenu. Zarząd będzie starał się
pozyskać środki zewnętrzne na wykonanie inwestyc=ji. Wicestarosta Wojciech Gawkowski
nadmienić, iż dużą wagę przyłoży także do inwestycji drogowych. Z włodarzami gmin oraz
radnymi ustalane będą priorytety koldności inwestyctji. Wicestarosta Wojciech Gawkowski
przedstawił także kwestię E-Urzędu. Poinformował, iż prowadzone są rozmowy, aby część
spraw urzędowych w Starostwie udało się rozwiązać przez intemet. Ponadto Wicestarosta
Wojciech Gmvkowski poinformował, iż Zarząd będzie dążył do wybudowania wiaduktu nad
torami kolejowymi w ciągu ul. Warszawskiej i ul. Bohaterów Warszawy we współpracy
różnych podmiotów. W perspektywie czasu planowane jest wykonanie wiaduktu nad torami
koląowymi, którego stan techniczny znajduje się w coraz gorszym stanie, jednak obecnie jest
to jedyna przeprawa przez tory PKP w Pmszkowie. Priorytetem jest zbudowanie przejazdu na
Gąsinie oraz wiaduktu na granicy Pruszkowa i Piastowa. Stworzony zostanie
5 letni plan pracy remontów dróg w Powiecie Pruszkowskim, co pozwoli na dobrą współpracę
z samorządami.

Członek Zarządu Agnieszka Kuźmińska poinformowała, iż z ramienia Zarządu zajmuje się
edukacją, kulturą i sportem oraz nadzoruje pracę Wydziału Geodezji i Gospodarki
Nieruchomościami. Członek Zarządu Agnieszka Kuźmińska poinfomiowała, iż na chwilę
obecną w kwestii oświaty Powiat jest uzależniony od reform i ustaw. Na pewno
w 2019 r. Powiat będzie musiał się zmierzyć z podwójnym naborem do klas pierwszych szkół
ponadpodstawowych i ponadgimnazjalnych. Dodatkowo stworzona zostać ma nowa sieć
szkolna. Usunięte z sieci szkół zostaną szkoły, które będą funkcjonować do 31 sierpnia
2019 r. oraz te, które zgodnie z reformą tracą rac:ję bytu. Planowana jest budowa specjalnego
ośrodka szkolno-wychowawczego, budowa LO im. Tadeusza Kościuszki i budowa basenu przy
Zespole Szkół Ogólnokształcących i Sportowych. Intencją Zarządu jest utrzymanie jak
najlepszego i najwyższego systemu nauczania. Powiat będzie starał się pozyskiwać środki
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na wyposażenie bazy dyda](tycznej i na dodatkowe zajęcia. Czlonek Zarządu Agnieszka
Kuźmińska przypomniała, że do oświaty Powiat dopłaca, nie korzysta z subwenc=ji, a Zarząd
będzie się starał utrzymać dotychczasowy poziom Hlnansowania. Geodezja i gospodarka
gruntami to tematy nadzorowane przez Członek Zarządu Agnieszkę Kuźmińską.
Są to działy zajmujące się utrzymaniem zasobów powiatowych oraz zasobów skarbu państwa.
Wyzwaniem dla Powiatu będzie przekształcenie prawa użytkowania wieczystego,
co dotyczy użytkowników indywidualnych, którychjest ok. 2 tysięcy osób. Skala przekształceń
będzie spora ponieważ użytkowanie wieczyste będzie wyłączone z obrotu prawnego. Jeśli ktoś
będzie chciał sprzedać mieszkanie znajdujące się na gruncie skarbu państwa i posiada w gruncie
użytkowanie wieczyste nie będzie mógł sprzedać nieruchomości bez wystąpienia
o przekształcenie. Kolejnym zadaniem Zarządu jest zarządzenie budynkami w Pszczelinie
(2 niewykupione obiekty) oraz zarządzanie terenami będącymi własnością Powiatu. W tym
także działką na Strzeniówce, budynkiem po straży pożamel przy ul. Ołówkową, oraz małą
działką z budynkiem przy ul. Ireny. Ponadto regulowanie stanów prawnych dróg powiatowych.
Członek Zarządu Agnieszka Kuźmińska poinfomlowała, iż w pierwszą koląności
regulowane są drogi, przy których realizowane będą inwestycje. Utrzymanie, uaktualnianie
i modyfikowanie elektroniczną bazy ewidencji gruntów i budynków. Rozszerzenie systemów
informatycznych o kolejne moduły drogi, plany lasów, pozwolenia na budowę.

Członek Zarządu Grzegorz Kamiński poinformował, iż z ramienia Zarządu zajmuje się
nadzorem nad wydziałem Zdrowia oraz polityką społeczną w Powiecie Pruszkowskim.
Członek Zarządu Grzegorz Kamiński poinformował, iż na ll etap rozbudowy szpitala
powiatowego przeznaczone są środki w budżecie Powiatu. Zmiana organizacji pracy
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Po analizie stmktury zatrudnienia w PCPR
zauważona została pewna niezgodność ilości zatrudnienia koordynatorów rodzinnych pieczy
zastępczej, gdzie ustawa mówi o jednym koordynatorze na 15 rodzin zastępczych. W chwili
obecną na terenie naszego Powiatu jest 175 rodzin, a koordynatorów 6. Również raport
z kontroli NIK zarzuca, brak podejmowania działań w tym kierunku. Po rozmowie
z dyrektorem PCPR-u powinno udać się sprostać wymogom zatrudnienia, jeśli nie w tym
to prawdopodobnie w kolejnym roku. Czlonek Zarządu Grzegorz Kamiński poinformował,
iż kolejną monitorowaną sprawą jest reorganizacja instytucjonalnej pieczy zastępczej
w Powiecie. Do końca 2019 r. obowiązuje zgoda Wojewody Mazowieckiego na to, aby
placówka wychowawcza prowadzona przez siostry przy ul. Szkolną mogła być w jednym
budynku z ośrodkiem v\wychowawczym, co jest niezgodne z obowiązującymi przepisami prawa.
Nastąpić ma dość poważna reorganizacja jeśli chodzi o instytucjonalne pieczę zastępczą.
Zarząd będzie starał się pomóc siostrom w przekształceniu działalności tak, aby tą placówkę
zostawić. Z dużą szkodą było by przenoszenie dzieci, które zżyły się z placówką. Co więcą
rodzice uczęszczających do placówki dzieci mają dość bliską odległość do obiektu. Członek
Zarządu Grzegorz Kamiński dodał iż swoje pomysły omówić z Dyrektor Domu dla Dzieci
i Młodzieży Sióstr Benedyktynek Samarytanek, która z kolei sprawę ma przedłożyć swoim
przełożonym. Kolejnym zadaniem nadzorowanym przez Czlonka Zarządu Grzegorza
Kamińskiego jest podjęcie działań w celu powołania w Powiecie placówki pobytu dziennego
o charakterze terapeutyczno-rehabilitacyjnym dla osób ze spectmm autyzmu. Obecnie Zarząd
czeka na nowy projekt rozporządzenia. Do zadań Członka Zarządu Grzegorza Kamińskiego
należy także nadzór nad podjęciem działań w celu uruchomienia w Powiecie mieszkań
chronionych dla pełnoletnich wychowanków ,,pieczy zastępczej"

Członek Zarządu Andrzej Kurzela zajmował się będzie, wszystkimi sprawami, które
poruszali poprzednicy. Swoim wieloletnim doświadczeniem będzie pomagać wicestaroście
zalmującemu się inwestycjami. Zgodnie z prognozą finansową w tej kadencji znalazły
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się 4 inwestycje kubaturowe, 6 dużych inwestycji drogowych oraz wiadukt
na ul. Grunwaldzkiej. Tematy te wymagają poważnych analiz, stworzenia nowej inżynierii
finansowej, trzeba będzie mocno zabiegać o środki zewnętrzne. Powiaty będą mogły korzystać
ze środków znajdujących się w tzw. zintegrowanych inwestycjach terytorialnych. Dla Członka
Zarządu Andrzeja Kurzeli istotnym zagadnieniem będzie transport publiczny, dziedzina
zaniedbana do td pory przez Powiat. Zorganizowanie dobrej komunikacji a co za tym idzie
zmniejszenie korków i smogu. Odtworzenie profesUonalnd kadry urzędniczej. Ponadto
Członek Zarządu Andrzej Kurzela wyraził uznanie dla kompetencji oraz zaangażowania
pozostałych członków Zarządu.

Radny Przemysław Sieciński poinformował, iż w wypowiedziach członk(5w Zarządu zabrakło
podjęcia trzech tematów:
- niedosyt radnego dotyczy kwestii terminarza inwestycji LO im. Tadeusza Kościuszki. Jest to
inżynieria finansowa, która będzie wymagała pewnej pracy, z pewnością pozyskania funduszy
zewnętrznych.
- drugi wątek, którego zabrakło to połączenie ul. Sienkiewicza z ul. Miry Zimińskiej
w Pruszkowie. W sposób nieformalny przez miasto Pruszków przdeżdżają potężne masy
samochodów. Radny Przemysław Sieciński dodał, iż ma nadzieje, że ul. Miry Zimińskiej
zostanie poszerzona i połączona z ul. Sienkiewicza w kontekście przebudowy wiaduktu na 71 8,
a zakres prac zostanie podjęta' przy współpracy z poszczególnymi gminami i miastem
Pruszkowem. W ramach pracy nad transportem Radny Przemysłmv Sieciński zaproponował
powołanie powiatowej spółki komunikacyjnej .
- w związku z brakiem odpowiedzi na pytania zadane dyrektorowi SPZZOZ Tomaszowi
Sławatyńcowi Radny Przemysław Sieciński poprosił o zwołanie w trybie natychmiastowym
komiqi Zdrowia o tematyce dotyczącą sposobów rozwiązywania problemów z jakimi mierzy
się szpital, a w szczególności brakiem izby wytrzeźwień.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura odpowiedział, iż exposejest podzielone na tematy,
które mogą być wykorzystane podczas prac komigi merytorycznych.

Radny Artur Swiercz poinformował, iż dołoży wszelkich starań, aby w Powiecie
Pruszkowskim były burzone bariery i powstawały udogodnienia dla osób niepełnosprawnych.

Radny Dariusz Nowak podziękował Zarządowi za wygłoszone expose. W odpowiedzi
na pytanie dotyczące umowy p. Łukasza Gołosia nie przypomina sobie, aby w okresie zawarcia
umowy był on radnym lub członkiem Zarządu, wicestarostą w tym okresie był Krzysztof
Rymuza.

Starosta Krzysztof Rymuza poinformował, iż powyższą umowę Radny Dariusz Nowak
widział. Zaproponował, aby nie eskalować nowych problemów tylko wspólnie tworzyć nową
przyszłość. Kwestie poruszane przez Radnego Przemysława Siecińskiego znalazły się w
expose, jednak ze względu na brak czasu wystąpienia zostały skrócone. Temat izby
v\rytrzeźwień był omawiany na konwencie -- ustalono, iż najlepszą lokalizację będzie szpital
Tworkowski, który miał przygotować biznesplan w tym zakresie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 20 i przeszedł do punktu 21
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ad. 21
Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura poinformował, iż koląnym punktem porządku są
komunikat Przewodniczącego Rady Powiatu.

Przewodniczący Rady Stanislaw Dymura:
- zaprezentował flagę otrzymaną od premiera Mateusza Morawieckiego;
- poinformował, że kolejna sega rady powiatu planowana jest na 19 lutego 2019 r.

- złożył radnym życzenia noworoczne.

17:00
9

na godz

Starosta l(rzysztof Rymuza zaprosił w niedziele 30 grudnia 201 8 r. na koncert Arki Noego
do kościoła św. Kazimierza w Pruszkowie.

Przewodniczący Rady Stanisław Dymura zamknął punkt 21 i przeszedł do punktu 22

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 23:45 Przewodniczący Rady Stanisław
Dymura zamknął 111 sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego.

ad 22

Przewodniczący
ltuV'ruszkowskiegoRady Po
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Protokół sporządziła
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